
 
 

 

 

Komunikat z posiedzenia 
Prezydium Krajowej Sekcji Nauki NSZZ „Solidarność” 

posiedzenie w trybie zdalnym, 31.01.2025 r. 

 

W posiedzeniu Prezydium KSN NSZZ ”Solidarność” wzięło udział 12 członków Prezydium,  

2 członków Komisji Rewizyjnej oraz 2 pracownice biura KSN. Posiedzenie odbyło się w formie zdalnej. 

Podstawowe sprawy poruszane na posiedzeniu Prezydium dotyczyły: 

1. Prezydium poświęcone było omówieniu podstawowych problemów związanych z organizacją 

spotkania z Przewodniczącymi Komisji Zakładowych, które odbędzie się w dniu 1 lutego 2025r.  

na Politechnice Warszawskiej.  

2. Informacje z działalności członków Prezydium Rady KSN:  

a) Przewodniczący KSN kol. Dominik Szczukocki poinformował, że 28 listopada 2024 r. w Łodzi 

brał udział w konferencji poświęconej zastosowaniu sztucznej inteligencji w środowisku 

pracy, podczas której prelegenci zwracali uwagę na zalety, ale bardziej na zagrożenia 

związane z zastosowaniem sztucznej inteligencji. 

b) Przewodniczący KSN kol. D. Szczukocki poinformował, że Politechnika Krakowska przesłała 

uchwałę zobowiązującą KSN do działań w zakresie ustalenia z Ministerstwem obligatoryjnej  

waloryzacji wynagrodzeń pracowników uczelni i instytutów badawczych.  

c) Przewodniczący KSN kol. D. Szczukocki poinformował, że kol. Wojciech Pillich przesłał do 

KSN propozycję wykorzystania sztucznej inteligencji w pracy związkowej w KSN. Po 

zapoznaniu się członków Prezydium z otrzymanym materiałem, odbędzie się dyskusja.  

d) Przewodniczący KSN kol. D. Szczukocki poinformował, że „Tygodnik Solidarność” nawiązał 

współpracę z KSN i chciałby na swoich łamach przedstawiać zadania i rolę organizacji 

związkowych w uczelniach oraz w instytutach badawczych, a także specyfikę pracy w tych 

jednostkach i wynikające z niej problemy.  

e) Sekretarz KSN kol. Marek Sawicki poinformował, że jeszcze nie wszystkie organizacje 

zrzeszone w KSN przesłały Ankiety Organizacji, co jest ich obowiązkiem do 31 grudnia 

każdego roku. Ankiety są bardzo ważne, ponieważ na ich podstawie, w oparciu o podaną 

liczbę członków,  sekcje otrzymują dotacje 2% na działalność statutową.   

f) Kol. Katarzyna Winkler poinformowała, że jest propozycja od uczelni artystycznych 

napisania listu do Prezydenta RP w sprawie zwołania Narodowej Rady Rozwoju 

poświęconej problemom w uczelniach artystycznych. Prezydium większością głosów 

zaakceptowało propozycję.  

g) Kol. Krzysztof Pszczółka poinformował, że w 2025 r. planowane są trzy szkolenia 

poświęcone: komunikacji asertywnej, układom zbiorowym pracy oraz metodom radzenia 

sobie ze stresem w miejscu pracy. Szczegółowe informacje dotyczące tematyki 

poszczególnych szkoleń będą przesyłane do komisji zakładowych przed każdym szkoleniem.  
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